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Beste inwoners, raadsleden en gemeentelijke medewerkers, 
 
 
Als voorzitter van de Vereniging van Oisterwijkse Winkeliers (VOW) doe ik een 
beroep op u, op uw betrokkenheid bij ons mooie Oisterwijk. Ik zie dat er iets fout 
gaat. Dit kan miscommunicatie zijn of het niet goed 'lezen' van wat er zich in de 
maatschappij afspeelt. Ik wil u graag een beeld laten zien dat een basis kan, of 
misschien wel moet vormen waaruit een discussie kan komen die naar mijn mening 
toch moet worden gevoerd, omdat de toekomst van ons Oisterwijk hier in grote mate 
door wordt bepaald. 
 
Oisterwijk heeft een hoogwaardig centrum met een paar unieke waarden. Een goede 
kwaliteit winkels en ook een kwantiteit die volgens experts past bij een stad van wel 
60.000 inwoners; een horeca die diezelfde kwaliteit vertegenwoordigt. In het bericht 
van onze gemeente, waarin vermeld staat dat ze het grasveld op het Lindeind wil 
behouden, vertaalt zich dat heel anders; 'Het gebruik van het centrum is voor het 
college van ondergeschikt belang ten opzichte van de intrinsieke waarde en unieke 
waarde van het centrum,' aldus het college, onze burgemeester en wethouders.  
  
Oisterwijk 800 heeft er toe geleid dat er internationale belangstelling is voor de 
Oisterwijkse cultuur, het congres over Rual Alliances ging er over. Het Oisterwijks 
model, waarin inwoners en organisaties het voortouw nemen, werd als een vorm van 
sociale innovatie gezien en hiermee gaat Oisterwijk Europa in!  De Commissaris van 
de Koning sprak er in zijn Nieuwjaarspeech tot twee keer over, het ging hem vooral 
over hoe inwoners en organisaties, 'die eigenwijze Oisterwijkers,' zoals hij ze 
noemde, hun 800 jarig bestaan eigentijds wisten te vieren en het ook zelf betaalde.  
 
Zie daar, de Koning kwam langs, hij had ook anders kunnen kiezen. 
 
In de afgelopen jaren, met name in het feestjaar 2012, is er ongelofelijk intensief 
gebruik gemaakt van de openbare ruimte, door allerlei lagen en groepen uit de 
gemeenschap, geen enkele uitgezonderd. De betrokkenheid en kracht, het rollenspel 
tussen inwoners en gemeente, deed de Commissaris van de Koning besluiten hier 
over te spreken en letterlijk andere gemeenten te adviseren bij Oisterwijk langs te 
gaan. Oisterwijk vervult een voorbeeld rol.  
  
In de afwegingen van het college over de toekomst van ons centrum en Lindeind, dat 
volgens mij veel verder moet gaan dan over een stukje gras, lees ik dat die geest 
weer terug moet in de fles, we moeten weer overgaan tot de orde van de dag. Ik 
vraag mij publiekelijk af of dit nog kan. Ik vraag mij nog meer af of Oisterwijkers zich 
dit succes laten afpakken, of dat nodig is?  
 



Ik wil met dit statement zeker niet het gemeentebestuur schofferen, maar wil met u 
allen de vorig jaar bloot gekomen krachten een plek geven, zodat het een blijvende 
sociale innovatie wordt.  
 
Cor Molenaar, door de Raad zelf uitgenodigd als expert om zijn mening te geven 
over ons Oisterwijkse centrum, had een duidelijke kernboodschap: 'Versterk je 
centrum!' Volgens hem kan de toekomst van KVL alleen zeker gesteld worden in 
combinatie met een onderscheidend krachtig centrum.  
 
 
Ik vind de verworvenheden van de Oisterwijkse bevolking en haar opgebouwde 
culturele krachten zo uniek en belangrijk, dat ik er graag met iedereen over in 
gesprek wil. Beste inwoners, raadsleden en gemeentelijke medewerkers, laten we er 
zuinig op zijn! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Peter Smit 
 


